

Notice of Proposed Procurement (NPP)

Department of Foreign Affairs, Trade and Development Canada (DFATD)

Title of Requirement

Project: CANADA À L'UNESCO - PARIS, FRANCE Office Renovation
Services required: Architecture and Engineering Services
Location: Canada Offices at UNESCO Paris, France

Description of the requirement

Her Majesty the Queen in right of Canada, represented by the Minister of the Department of Foreign Affairs, Trade and Development Canada (DFATD), is seeking to identify consultant firms capable and interested in performing Architecture and Engineering Services at the UNESCO offices in Paris, France.

Architecture and Engineering Services are required by DFATD to prepare all documents for the construction/renovation of existing office space and to provide services for the supervision of works on site during the construction phases.

DAFTD provides office space for diplomatic facilities around the world. Within DAFTD, the Directorate General of Property (ARD) offers all project management services for new construction, location and /or renovation of existing buildings.

This renovation project is an integral part of the new Chancellery project in Paris and therefore the required design and construction must be sufficiently completed to accommodate the installation of GAC services (security, IT and furnishings), which is scheduled to begin in January 2018. 100% completion must be achieved by February 5th 2018.

Mandatory Criteria

Mandatory site visit:

A mandatory site visit is associated with this requirement.

The visit will be held on September 19th, 2017 at 9:00hrs (UTC+1) in Paris France

Any and all costs associated with attending the site visit will be the responsibility of the proponent.

Proposed period of contract

The proposed period of contract shall be from the 17th of October 2017 to March 31st, 2018 (approximate)

File Number: L-PESCO-101

Contract Advisor: Rui Ormonde

E-Mail: realproperty-contracts@international.gc.ca

Avis de projet de marché (APM)

Ministère des Affaires étrangères, du Commerce et du Développement (MAECD)

Titre de la demande

Projet : **RENOVATION DES BUREAUX DU CANADA À L'UNESCO - PARIS, FRANCE**

Services requis : Services d'architecture et d'ingénierie

Localisation : BUREAUX DU CANADA À L'UNESCO - PARIS, FRANCE

Description du besoin:

Sa Majesté la Reine du chef du Canada, représentée par le Ministre des Affaires étrangères, du Commerce et du Développement (MAECD) est à la recherche de firmes de consultants qui sont capables et désireux de réaliser les services d'architecture et d'ingénierie au Bureaux du Canada à l'Unesco , Paris, France. pour un projet dans la préparation de plan et devis et de la mise en œuvre de projet de construction d'espace à bureau existants et fournir les services de supervision des travaux sur le site durant la phase de construction.

Des services d'architectures et d'ingénieries sont requis par MAECD pour le développement de tous documents nécessaires pour les travaux de constructions des espaces bureau. Aussi des services de supervisions de site de ses mêmes travaux seront requis durant les phases de construction.

MAECD fournit des locaux à bureaux pour les installations diplomatiques dans le monde entier. Au sein du Ministère, la Direction générale des propriétés (ARD) fournit l'ensemble des services de gestion de projet pour les nouvelles constructions, la location et/ou la rénovation d'immeubles existants.

Ce projet d'aménagement fait partie intégrante du projet de la nouvelle chancellerie à Paris. Le design et les travaux de construction doivent être suffisamment achevés pour accueillir l'installation des services de GAC (sécurité, IT et ameublement) qui débiteront en janvier 2018. Les travaux devront être complétés à 100% pour le 5 février 2018.

Exigences obligatoires:

Visite obligatoire

Une visite obligatoire est associée à cette demande.

La visite aura lieu lundi le 19 septembre, 2017 à 9:00h (UTC+1) à Paris, France.

Tous les coûts associés à cette visite est la responsabilité totale du soumissionnaire.

Durée du contrat proposée:

La période du contrat proposée sera du 17 octobre 2017 au 31 mars, 2018 (dates approximatives)

Numéro du dossier : L-PESCO-101

Conseiller contractuel : Rui Ormonde

Courriel : realproperty-contracts@international.gc.ca